
Intervju s SK Brdo
1. Koliko iasa deluje vaš klub?
Marca meseca praznuje klub 11. leto

delovanja. Takrat se je zbralo nekaj »od-
služenih« smučarjev tekačev. na Brdu in
dalo pobudo za ustanovitev SK Brdo.

2. Koliko članov šteje klub?
Klub šteje 224 članov, a žal niso vsi

aktivni.
Večina članov so učenci OŠ Vlado Mi-

klavc Vrhovci.
3. Katere oblike sodelovanja med SK

in šolo obstajajo?
S šolo tesno soddujemo: v šolski telo-

vadnici imamo organizirano 3 krat te-
densko rekreacijo; v šoli prirejamo vsa-
koletni smučarski sejem, kjer krajani ku-
pujejo in prodajajo rabljeno smučarsko
opremo, vključili se bomo v njihovo zim-
sko šolo v naravi; učenci šole sodelujejo
pri pripravah suhega biatlona in krosa; z
ietošnjim šolskim letom pa smo sprejeli v
oskrbo šolsko vlečnico in obljubljamo,
da bomo zanjo skrbeli in jo vzdrževali.

4. Kako Iri kje imate organizirano
vadbo?

Vadbo vključuje tekmovalni del - se-
lekcijo in rekreacijo. Selekcijska vadba
obsega 5. obdobij:

1. Pripravljalno obdobje, v katerem
vadimo najmanj dvakrat tedensko

2. Predtekmovalno obdobje, v kate-
rem imaino vaje 3 krat na teden.

3. Tekmovalno obdobje, ko imamo
tekme. To obdobje traja ob 15. 11. do
15. 4., vendar se je letos pričelo šele 15.
12., ker prej ni bilo snega.

4. Prehodno obdobje
5. Neorganizirana vadba
Treniramo predvsem na domačih tere-

nih - pri domu na Bokalcih. Včasih pa se

zapeljemo tudi v Rateče ali na Pokljuko.
5. Na katerih Ietošnjih akdjah ste so-

delovaU?
Akcije so potekale že od decembra.

Posvečali smo ga Dnevu smučarjev in
tekačev. Imeli smo Klubski dan na Pok-
ljuki. Jeseni smo organizirali tek smučar-
jev tekačev. Udeležili so se teka v Rate-
čah.

6. Katere večje nspehe ste dosegli?
Prvi večji uspeh smo dosegli na držav-

nem prvenstvu v Delnicah leta 1977.
Štafeta mlajših pionirk je zasedla odlično
4. mesto. Ponoven vzpon je bil dosežek v
letu 1981, ko je Mitja Beber postal član
mladinske državne B reprezentance. Žal
tnu je bolezen preprečila delovanje. Le-
tos pa smo zabeležili velik uspeh Gantar
Mateje, ki je postala republiški prvak
tned mlajšimi pionirkami. Že prej je dva-
krat dosegla drugo mesto. V zadnji sezo-
ni je bilo v jesenski delih priprav doseže-
no večje število 1., 2. in 3. mest.

7. Od kje dobivate sredstva?
Večji del sredstev dobimo od vsžh de-

lovnih ljudi in občanov preko ZTKO
Vič-Rudnik, od startnine na tekmova-
njih smučarskih sejmov in članarine.

8. Koliko stane čianarina?
Za člane nad 15 let znaša članarina

250,00 dinarjev,
za pionirje stare do 15 let 100,00 di-

narjev,
za podporne člane pa 50,00 dinarjev.
Vsi, razen podpornih članov imajo 8%

popust pri nabavi smučarske opreme in
10% popust na slovenskih žičnicah.

Zapisal novinarski krožek
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